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Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Blatnici ,   
konaného dňa 24.04.2017 

 
Číslo : 105/2017              V Blatnici,25.04.2017 
 
Prítomní poslanci OZ : 
 
Ing. Ivica Súkeníková – starostka obce, 
Ing. Jaroslav Bágel,  Vladimír Ďuris, Vladimír Froľa, Magdaléna Kozáková,  Viera 
Novosedliaková, Bc. Janka Špániková 
 
Neprítomný :  Mgr. art. Karol Čičmanec 
 
Kontrolór obce  : Ing. Ľudovít Smik  
 
Za OcÚ :  Ing. Ján Kohútka Miroslava Štanclová 
 
 
 

P r o g r a m      O Z : 
 
 

1.  Otvorenie, schválenie programu 
2.   Voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 
3.   Kontrola uznesení z posledného zasadnutia OZ 
4.   Prejednanie poplatkov a ich výberu za dočasné parkovanie vozidiel na par- 
      kovisku pri vstupe do Gaderskej doliny 
5.   R ô z n e 
6.   Diskusia 
7.   Návrh na uznesenie 
8.  Záver 

 
 

R o k o v a n i e 
 
1.Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce privítaním prítomných          
poslancov, ktorí sa zúčastnili zasadnutia OZ. Obecné zastupiteľstvo vzhľadom  
k nadpolovičnej účasti poslancov bolo právoplatné pre jeho rokovanie a prijatie 
uznesení v zmysle zákona o obecnom zriadení. Starostka obce oboznámila poslancov 
OZ s programom  zasadnutia obecného zastupiteľstva.   
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Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  program  zasadnutia  OZ. 
Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel,  Vladimír Ďuris, Vladimír Froľa, Magdaléna 
Kozáková, Viera Novosedliaková, Bc. Janka Špániková 
Proti hlasovali : 0 
Zdržali sa hlasovania : 0 
Neprítomný : Mgr. art. Karol Čičmanec 
 
Program  zasadnutia OZ bol jednohlasne schválený. 
 
 
2. Voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 
  
Za overovateľov zápisnice boli určení :  Bc. Janka Špániková, Viera Novosedliaková. 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí :   Vladimír Froľa, Vladimír Ďuris a Magdaléna 
Kozáková.  Za zapisovateľku bola určená : Miroslava Štanclová. 
 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje overovateľov zápisnice, návrhovú komisiu a zapiso- 
vateľku zápisnice zo zasadnutia  OZ. 
Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Vladimír Ďuris, Vladimír Froľa, Magdaléna 
Kozáková, Viera Novosedliaková, Bc. Janka Špániková 
Proti hlasovali : 0 
Zdržali sa hlasovania : 0 
Neprítomný :  Mgr. art. Karol Čičmanec 
 
Uvedené návrhy boli jednohlasne schválené. 
 
 

3. Kontrola uznesení z posledného zasadnutia OZ 
  

V tomto bode programu starostka obce informovala o plnení uznesení z posledného 
zasadnutia OZ a konštatovala, že uznesenia sú splnené až na výzvu na spratanie dreva 
z obecného pozemku - p. Jaroslav Macko drevo nespratal a na vybudovanom parkovisku 
stále parkuje svoje osobné motorové vozidlo (viď priložená fotografia, ktorá je prílohou 
č. 1 tejto zápisnice). Na zasadnutie OZ prišiel aj občan p. Jaroslav Macko. Po vzájomnej 
diskusii bolo navrhnuté, aby p. J. Macko v termíne do 1.5.2017 spratal drevo z obecného 
pozemku a zároveň auto premiestnil z vybudovaného parkovacieho miesta na vlastný 
pozemok, nakoľko parkovisko nebolo vybudované na stále parkovanie, ale na dočasné 
parkovanie – výzvu zaslať dcére p. Jaroslava Macko, nakoľko vlastníčkou auta je ona. 
O obecné priestranstvo (kosenie) sa bude starať obec.  
 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie kontrolu plnenia uznesenia z posledného OZ. 
Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Vladimír Ďuris, Vladimír Froľa,  Magdaléna 
Kozáková, Viera Novosedliaková, Bc. Janka Špániková 
Proti hlasovali : 0 
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Zdržali sa hlasovania : 0 
Neprítomný : Mgr. art. Karol Čičmanec 
 
Kontrola plnenia uznesení z minulého zasadnutia OZ bola vzatá na vedomie. 
 
 
4.  Prejednanie poplatkov a ich výberu za dočasné parkovanie vozidiel na parko- 
     visku pri vstupe do Gaderskej doliny 
 
 V tomto bode programu starostka obce informovala poslancov OZ, že je možné 
vyberanie poplatku za dočasné parkovanie motorových vozidiel podľa zákona č. 
135/1961 Zb., ale je potrebné vypracovať VZN obce a stanoviť sadzby poplatkov. 
Po diskusii poslanci navrhli a odsúhlasili stanoviť poplatok za parkovanie osobného 
motorového vozidla v sume 2,00 €, automobil nad 5 miest (mikrobus, autobus ...) 
v sume 4,00 €  a autobus v sume 6,00 €. Poplatok vyberať cez mesiace júl a august 
každý deň a v ostatné mesiace cez víkend. Zároveň treba zverejniť cestou MR a na 
stránke obce ponuku práce pre študentov, resp. dôchodcov na výber parkovného.  
 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje vypracovanie VZN pre výber parkovného na dočasné 
parkovanie vozidiel na parkovisku pri vstupe do Gaderskej doliny. 
Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel,  Vladimír Ďuris, Magdaléna Kozáková, Viera 
Novosedliaková, Bc. Janka Špániková 
Proti hlasovali : 0 
Zdržali sa hlasovania : 0 
Neprítomný :  Mgr. art. Karol Čičmanec 
 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje vypracovanie VZN pre výber parkovného 
na dočasné parkovanie vozidiel na parkovisku pri vstupe do Gaderskej doliny. 
 
 
5.  R ô z n e 
 
V tomto bode starostka obce informovala poslancov OZ    o : 
 

- žiadosti občanov obce na využitie miestnosti bývalého kina na športové  
účely - hru stolného tenisu (umiestnenie 2 stolov) 
 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje využívanie priestoru kinosály na športové akti- 
Vity na základe žiadosti občanov obce. 
Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel,  Vladimír Ďuris, Vladimír Froľa, Magdaléna  
Kozáková, Viera Novosedliaková, Bc. Janka Špániková 
Proti hlasovali : 0 
Zdržali sa hlasovania : 0 
Neprítomný : Mgr. art. Karol Čičmanec 
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- rozšírení  verejného osvetlenia v obci – treba podať žiadosť v ktorej 

vyšpecifikujeme, kde chceme VO rozšíriť a SSE nám pošle návrh doplat- 
ku, ktorý budeme splácať. Po diskusii bolo navrhnuté a odsúhlasené 
podanie žiadosti o cenovú ponuku na rozšírenie verejného osvetlenia 
na všetkých miestach, ktoré nie sú osvetlené. 

 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje podanie žiadosti o cenovú ponuku na rozšírenie 
Osvetlenia na všetkých miestach, ktoré nie sú osvetlené. 
Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel,  Vladimír Ďuris, Vladimír Froľa, Magdaléna  
Kozáková, Viera Novosedliaková, Bc. Janka Špániková 
Proti hlasovali : 0 
Zdržali sa hlasovania : 0 
Neprítomný : Mgr. art. Karol Čičmanec 
 

- potrebe oplotenia pozemku pri humne, lebo p. Jozef Taraš to čo vyčistí, 
znovu nanosí späť. 

 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje vybudovanie oplotenia okolo obecného 
pozemku pri humne. 
Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel,  Vladimír Ďuris, Vladimír Froľa,, 
Magdaléna Kozáková, Viera Novosedliaková, Bc. Janka Špániková 
Proti hlasovali : 0 
Zdržali sa hlasovania : 0 
Neprítomný :  Mgr. art. Karol Čičmanec 
 

- na záver tohto bodu programu starostka obce poďakovala našim hasi- 
čom za zorganizovanie cvičenia okrsku, ktoré sa uskutočnilo v nedeľu 
23.04.2017 v našej obci. 
 

   
8.  D i s k u s i a 
 

V diskusii vystúpili : 
 
- poslankyňa  OZ     Viera  Novosedliaková : 

 
informovala o neporiadku na brehoch potoka pri ihrisku – kde zbierala 
odpad a pomohli jej 3 žiaci (S. Kempný, M. Potočiar, J. Blaško). Požia- 
dala p. starostku o zakúpenie darčekov pre týchto žiakov 
 

- poslanec OZ Vladimír   F r o ľ a : 
 

informoval sa kedy sa budú opravovať výtlky na cestách v obci 
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- občan       p. Juraj    S v i t e k : 
 

- navrhol zaliať praskliny na hlavnej ceste, aby nedošlo k väčšiemu poškode- 
deniu vozovky 
 

 
9. Návrh na uznesenie 
 

Predseda  návrhovej komisie predložil  poslancom OZ návrhy na uznesenia, 
ktoré boli jednohlasne schválené. 
 
 
Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel,  Vladimír Ďuris, Vladimír Froľa, Magdaléna 
Kozáková, Viera Novosedliaková, Bc. Janka Špániková 
Proti hlasovali : 0 
Zdržali sa hlasovania : 0 
Neprítomný :  Mgr. art. Karol Čičmanec 
 
 
10.   Záver 
 

 Po vyčerpaní programu starostka obce poďakovala poslancom OZ za účasť 
na tomto zasadnutí OZ . 
 
 
 
 
 

 
               Ing. Ivica Súkeníková 

                  starostka obce 
 

Overovatelia zápisnice : 
 
 
Bc. Janka Špániková 
 
Viera Novosedliaková 
 
 
Miroslava Štanclová – zapisovateľka 
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U z n e s e n i a 
zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Blatnici,  dňa 24.04.2017 

 
 

Obecné zastupiteľstvo 
 
číslom uznesenia 17/2017  schvaľuje : 
 
program zasadnutia, overovateľov zápisnice – Viera Novosedliaková, Bc. Janka 
Špániková, návrhovú komisiu – Vladimír Froľa, Vladimír Ďuris, Magdaléna 
Kozáková a  zapisovateľka – Miroslava Štanclová 
 
                                                                                                                                                                                                                   
Obecné zastupiteľstvo  
 
číslom uznesenia 18/2017   berie na vedomie : 
 

- kontrolu plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ, 
- poďakovanie členom DHZO za organizáciu taktického okrskového cvičenia 

 
 
Obecné zastupiteľstvo 
 
číslom uznesenia 19/2017   schvaľuje : 
 
vypracovanie VZN pre výber parkovného na dočasné parkovanie vozidiel na par- 
kovisku pri vstupe do Gaderskej doliny. Ceny za jednotlivé vozidlá : 
osobný automobil – 2,00 €, automobil nad 5 miest (autobus mini, mikrobus .... ) 
4,00 € a autobus – 6,00 €. 
 
 
Obecné zastupiteľstvo 
 
číslom uznesenia 20/2017   schvaľuje : 
 
využívanie priestoru kinosály na športové aktivity na základe žiadosti občanov 
obce 
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Obecné zastupiteľstvo 
 
číslom uznesenia 21/2017   schvaľuje : 
 
podanie žiadosti o cenovú ponuku na rozšírenie osvetlenia na všetkých miestach 
obce, ktoré nie sú osvetlené 
 
 
číslom uznesenia 22/2017     schvaľuje : 
 
vybudovanie oplotenia okolo obecného pozemku pri humne 
 
 
 
 
Uznesenia boli  jednohlasne schválené. 
 
 
 
 
 
        Ing. Ivica Súkeníková    
                starostka obce 
 
 
          
Návrhová komisia : 
 
 
Vladimír Froľa 
 
 
Vladimír Ďuris 
 
 
Magdaléna Kozáková         
          
 
 
 
 


